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Vragen van de fractie van VVD Waterland (ingezonden 10 januari 2021) en de beantwoording daarvan door het college 
van burgemeester en wethouders: 
 
Aan in ieder geval een aantal bewoners uit de Ooster Ee te Monnickendam is d.d. 22 oktober 2020 een 
brief gestuurd met betrekking tot op gemeentegrond achtergelaten afval (zie bijgaande afschrift). We lezen 
daarin dat uw college naar aanleiding van aanhoudende klachten van bewoners wil optreden tegen de situ-
atie dat mensen achter hun tuin afval achterlaten tussen het groen op gemeentegrond: ‘Mensen die hun af-
val niet hebben opgeruimd worden benaderd door een buitengewoon opsporingsambtenaar (boa). De boa 
zal in eerste instantie vriendelijk verzoeken om het afval op te ruimen. Wordt dan niet binnen de door de 
boa gegeven termijn gedaan, dan gaat de gemeente over tot verwijdering van het afval. De kosten van het 
verwijderen van het afval worden dan op de overtreders verhaald. (…) Wij geven u de mogelijkheid om 
tot 7 november 2020 het op gemeentegrond geplaatste afval te verwijderen en op de juiste manier aan te 
bieden. Na 7 november 2020 gaat de boa controleren of er nog afval aanwezig is.’ 
 
Vraag 1 
Zijn er vervolgacties uitgevoerd naar aanleiding van deze brief? Zo ja, welke en wanneer zijn die uitge-
voerd? Zo niet, waarom niet? 
 
Antwoord 1 
Naar aanleiding van de brief is het toezicht vanaf november 2020 geïntensiveerd. Als uitkomst van het 
toezicht zijn bewoners daar waar nodig aangesproken. 
 
Vraag 2 
In de brief worden bewoners voor het aanbieden van grofvuil verwezen naar de milieustraat in Purme-
rend. Dat is logisch, want uw college heeft immers enige tijd geleden besloten de eigen milieustraat in 
Monnickendam te sluiten. Ziet uw college, net als onze fractie, een relatie tussen het dumpen van afval op 
gemeentegrond en het sluiten van de milieustraat in Monnickendam? 
 
Antwoord 2 
De actie is opgezet naar aanleiding van klachten van buurtbewoners. Tussen het dumpen van afval en het 
sluiten van de milieustraat is ons inziens geen relatie.  



 



 


